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   ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΣΕΡΡΩΝ 

         ΔΗΜΟΣ ΣΙΝΤΙΚΗΣ 

 

 

Α ρ ι θ μ.  Σ υ ν ε δ ρ ί α σ η ς: 7/15-03-2023 

 

Αριθμ. Απόφ.: 41/2023 

Απόσπασμα από το πρακτικό της 7ης συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

ΘΕΜΑ 10ο  Επί αιτήσεων δωρεάν παραχώρησης χρήσης γηπέδων Δήμου Σιντικής.  

                                  

 

Στο Σιδηρόκαστρο, σήμερα την 15η του μηνός Μαρτίου του έτους 2023, ημέρα Τετάρτη και 

ώρα 18:30, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση που 

πραγματοποιήθηκε διά ζώσης και με τηλεδιάσκεψη, ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 

2098/10.03.2023 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του, η οποία επιδόθηκε νόμιμα σε όλους 

τους Δημοτικούς Συμβούλους και στον κ. Δήμαρχο και δημοσιεύθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις 

του άρθρου 67 του ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

Άρχισε η συνεδρίαση αφού το σώμα βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία με την παρουσία είκοσι 

ενός  (21) μελών και την απουσία έξι  (6) μελών, όπως: 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1 Αργυροπούλου Σταυρούλα 1 Αθανασιάδης Αναστάσιος 

2 Γεωργιάδης Άνθιμος 2 Ζαπρίδης Ευστάθιος 

3 Δήμου Ιωάννης 3 Ζλατίντσης Αντώνιος 

4 Δημόπουλος Κωνσταντίνος 4 Μουμτζίδης Χαράλαμπος 

5 Ιντζές Νικόλαος 5 Ραβανίδης Χρήστος 

6 Ιωαννίδου Μαρία 6 Ρόδη Σουλτάνα 

7 Λαζαρίδης Θεολόγος   

8 Λούγγος Ζήσης   

9 Κορωνίδης Παύλος   

10 Κοσμίδης Παναγιώτης   

11 Λεωνάκης Λεωνίδας   

12 Μαυροφρύδης Κυριάκος   

13 Νικηφόρου Κωνσταντίνος   

14 Νικολάου Λεωνίδας   

15 Σαββίδης Παναγιώτης   

16 Παναγιωτίδης Ιωσήφ   

17 Σπανίδης Ευθύμιος   

18 Τορουνίδης Ιωάννης   

19 Τσίντσιος Γεώργιος   

20 Φραγκαλής Δημήτριος   

21 Φυταγκουρίδου Όλγα   
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Στη συνεδρίαση παρέστη και ο Δήμαρχος κ. Δομουχτσίδης Φώτιος που κλήθηκε νόμιμα. 

 

Πρόεδροι Τ.Σ: 1) Αγγελίδου Αθανασία (Σιδηροκάστρου) 2) Μελαδίνης Θωμάς (Χαροπού) 3) 

Ναζηρίδης Παύλος (Βυρώνειας) 4) Νικηφόρου Βασίλειος (Ανατολής) 5) Παπαπέτρου Ιωάννης (Ν. 

Πετριτσίου) 6) Πετρακόπουλος Νικόλαος (Άνω Ποροϊων).  

 

Τα πρακτικά κρατήθηκαν από την υπάλληλο του Δήμου κα Καλοπούλου Ευαγγελία. 

 

Οι κκ. Αθανασιάδης Αναστάσιος, Ζλατίντσης Αντώνιος και Ζαπρίδης Ευστάθιος προσήλθαν 

καθυστερημένα στην αίθουσα της συνεδρίασης κατά τη διάρκεια της συζήτησης του εκτάκτου 

θέματος περί ψηφίσματος για το εγκληματικό δυστύχημα στα Τέμπη.  

Οι κκ. Ζαπρίδης Ευστάθιος και Λούγγος Ζήσης βγήκαν από την αίθουσα της συνεδρίασης κατά 

τη συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης και δεν συμμετείχαν στην ψηφοφορία. 

Ο κ. Λούγγος Ζήσης αποχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 8ου 

θέματος. 

Ο κ. Μουμτζίδης Χαράλαμπος συνδέθηκε στο πάνελ της τηλεδιάσκεψης κατά τη διάρκεια της 

συζήτησης του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

Ο κ. Σαββίδης Παναγιώτης αποσυνδέθηκε από το πάνελ της τηλεδιάσκεψης κατά τη συζήτηση 

του πρώτου θέματος της ημερήσιας διάταξης λόγω τεχνικού προβλήματος και ενημέρωσε ότι δεν 

κατάφερε να ξανασυνδεθεί στη συνεδρίαση. 

 

Πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, ο κ. Πρόεδρος 

ζήτησε από το Σώμα να συζητηθεί εκτάκτως το ακόλουθο θέμα, του οποίου τη συζήτηση 

αιτήθηκε η κα Ιωαννίδου Μαρία: 

«Ψήφισμα για το εγκληματικό δυστύχημα στα Τέμπη» 

Το Σώμα ομόφωνα συμφώνησε να συζητηθεί το έκτακτο θέμα. 

 

Το 10ο θέμα της ημερησίας διάταξης εισηγήθηκε ο κ. Τσίντσιος Γεώργιος, Αντιδήμαρχος 

Αθλητισμού του Δήμου, και αναφέρθηκε α) στη με αριθμ. πρωτ. 1835/01.03.2023 αίτηση του 

«Α.Μ.Σ. ΔΟΞΑ ΒΥΡΩΝΕΙΑΣ» για δωρεάν παραχώρηση χρήσης του δημοτικού γηπέδου Βυρώνειας 

και β) στη με αριθμ. πρωτ. 1901/02.03.2023 αίτηση του «Α.Μ.Σ. ΚΕΡΑΥΝΟΣ ΜΕΓΑΛΟΧΩΡΙΟΥ» για 

δωρεάν παραχώρηση χρήσης του δημοτικού γηπέδου Μεγαλοχωρίου. Οι σύλλογοι αιτούνται τη 

χρήση των γηπέδων για τη διεξαγωγή των εντός έδρας ποδοσφαιρικών αγώνων των ομάδων τους 

κατά την τρέχουσα αγωνιστική περίοδο. 

Στη συνέχεια, τον λόγο πήρε η κα Φυταγκουρίδου Όλγα και ρώτησε αν οι χώροι των γηπέδων 

είναι ασφαλείς για τη διεξαγωγή ποδοσφαιρικών αγώνων. 

Ο κ. Τσίντσιος πήρε ξανά τον λόγο και απάντησε ότι η τήρηση των μέτρων ασφαλείας στη 

διάρκεια των αγώνων βαρύνει την ομάδα και όχι το Δήμο. 

 

Αφού ολοκληρώθηκε η εισήγηση του θέματος, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν 

σχετικά. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Αφού έλαβε υπόψη 

 Την εισήγηση του θέματος, 

 Τη με αριθμ. πρωτ. 1835/01.03.2023 αίτηση του «Α.Μ.Σ. ΔΟΞΑ ΒΥΡΩΝΕΙΑΣ», 
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 Τη με αριθμ. πρωτ. 1901/02.03.2023 αίτηση του «Α.Μ.Σ. ΚΕΡΑΥΝΟΣ ΜΕΓΑΛΟΧΩΡΙΟΥ», 

 Τις διατάξεις του άρθρου 65 παρ. 1 του ν. 3852/2010, 

μετά από διαλογική συζήτηση, 

 

Ομόφωνα ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση χρήσης α) του δημοτικού γηπέδου Βυρώνειας στον «Α.Μ.Σ. 
ΔΟΞΑ ΒΥΡΩΝΕΙΑΣ» και β) του δημοτικού γηπέδου Μεγαλοχωρίου στον «Α.Μ.Σ. ΚΕΡΑΥΝΟΣ 
ΜΕΓΑΛΟΧΩΡΙΟΥ» για τη διεξαγωγή των ποδοσφαιρικών τους αγώνων κατά την τρέχουσα 
αγωνιστική περίοδο. 
 
 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 41/2023. 

Έτσι συντάχθηκε το παρόν και υπογράφεται όπως ακολουθεί: 

 

Ο    ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ 

Τ.Σ.Υ 

 

Ιντζές Νικόλαος 

Υπογραφή 1 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Τ.Υ 

 

Υπογραφές 20 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

Τ.Υ 

 

ΔΟΜΟΥΧΤΣΙΔΗΣ ΦΩΤΙΟΣ 

 

 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

ΙΝΤΖΕΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
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